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Šodien Ādažu sākumskolā norisinājās Ādažu novada pedagogu konference "Izglītība nākotnei", pulcējot 150 pedagogus.

Par aktuālajām mācību procesa attīstības tendencēm stāstīja LU Pedagoģijas, psiholoģijas un mākslas fakultātes asociētā profesore

Ieva Margēviča-Grinberga, savukārt par digitalizāciju izglītībā - Izglītības un zinātnes ministrijas Informācijas tehnoloģiju

departamenta direktora vietniece digitālās transformācijas jomā Ilona Platonova.

Par Ādažu novada aktualitātēm izglītības jomā pastāstīja Ādažu novada pašvaldības Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītāja Ligita

Anspoka, kura vadīja arī paneļdiskusiju "Izglītības jomas attīstības iespējas un izaicinājumi Ādažu novadā". Tajā piedalījās Ādažu

novada pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone, Ādažu vidusskolas direktore Solvita Vasiļevska, 14. Saeimas deputāts,

Izglītības kultūras un zinātnes komisijas priekšsēdētāja biedrs, bijušais Ādažu vidusskolas direktors Česlavs Batņa un Carnikavas

pamatskolas direktors Raivis Pauls.

Konferences noslēgumā pedagogi arī iesaistījās mācību jomu koordinatoru darbnīcās. Lai veiksmīgs jaunais mācību gads!
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